

The Department does indeed intend to pursue its present course. To this end, the Report indicates the desired changes and establishes the objectives that will be pursued in the years to come. It is worth pointing out that amongst others special attention will be focused on language of work. The Department will undertake, in this area, an extensive evaluation of attitudes and habits of its employees in order to introduce a strategy of intervention suited to the needs. In addition, an exhaustive analysis of service to the public will permit a more rational use of the Department's bilingual resources.

It goes without saying that the Department attaches considerable importance to attaining the objectives of the Official Languages Act. The Department will not hesitate to implement any measures considered essential to an evolution that would make it even more the reflection of a bilingual country.

*A. E. Bottles*

Under-Secretary of State  
for External Affairs.

Le Ministère entend certes poursuivre son cheminement. A cette fin, le Rapport indique donc les changements souhaitables et fixe les objectifs qui seront poursuivis pendant les prochaines années. Il convient de signaler, entre autres, qu'une attention spéciale sera accordée à la langue de travail. Le Ministère entreprendra dans ce domaine une étude approfondie des attitudes et des habitudes des employés afin d'établir une stratégie d'intervention adaptée aux besoins. De plus, une analyse exhaustive du service au public dans les missions permettra une utilisation plus rationnelle des ressources bilingues du Ministère.

Il va sans dire que le Ministère attache une importance considérable à l'atteinte des objectifs de la Loi sur les langues officielles. Il n'hésitera pas à mettre en oeuvre toutes dispositions jugées essentielles à une évolution qui en ferait davantage le reflet d'un pays bilingue.

Le Sous-secrétaire d'État  
aux Affaires extérieures,

*A. E. Bottles*